
Retsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 20. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1332
I debatindlægget ”Tidligere fængselsbetjent: Vi var seks mod otte rockere. Nogle af 
kollegerne kom aldrig tilbage efter den episode”, bragt på Politiken.dk, den 10. september 
2023, påpeges det, hvordan der efter voldsomme hændelser i retspsykiatrien, såsom 
overfald og trusler m.m., ikke følges op på disse episoder med defusing- eller debriefing 
samtaler, selvom det fremgik, at det var kutyme. Hvordan vil ministeren sikre, at arbejds-
pladser rent faktisk følger op på voldsomme oplevelser, så de ansatte ikke udvikler 
traumer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Victoria Velasquez 
(EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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